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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 03/2022 (194) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného kombinovanou formou 

dne 21. února 2022 v 13:00 hodin v zasedací místnosti fakulty (1NP),  

budova UH 1, Studentské náměstí 1532, Uherské Hradiště 

Přítomni: 

Členové: Vojtěch Karlík, Dalibor Malý, Mgr. Kamil Peterek, Ph.D., Ing. Jakub Rak, 
Ph.D., Bc. Tomáš Řepka, Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., RNDr. Jakub Trojan, 
MSc., MBA, Ph.D., doc. Ing. Pavel Valášek, CSc., LL.M., JUDr. Radomíra 
Veselá, Ph.D., LL.M. 

 
Stálí účastníci zasedání: Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., Ing. Alena 

Procházková 
 
Hosté: Ing. Bc. et Bc. Lukáš Snopek, Ph.D., Kristýna Hofírková  
 
 
Nepřítomni: Tomáš Bedan, Bc. Nela Hasová, doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., Ing. 

Pavel Taraba, Ph.D. 
 
Omluveni: Tomáš Bedan, Bc. Nela Hasová, doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., Ing.   

Pavel Taraba, Ph.D. 
 
 
Návrh programu zasedání: 
 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 24. 01. 2022 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení „Plánu realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti 

FLKŘ UTB 21+ pro rok 2022. 
7. Projednání základní informace o čerpání rozpočtu FLKŘ za rok 2021. 
8. Projednání provizorního plánu rozpočtu FLKŘ na rok 2022. 
9. Projednání Organizační směrnice pro volby děkana FLKŘ na volební období 2022-2026. 
10. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 14. 3. 2022 
11. Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 

 

 

 

Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
V 13:03 předseda senátu přivítal všechny přítomné (členy AS FLKŘ, proděkany, tajemnici fakulty) a zahájil 
jednání. 
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Bod 2) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 24. 01. 2022 (předseda AS FLKŘ). 
K zápisu z jednání AS FLKŘ dne 24. 1. 2022, který obdrželi všichni členové e-mailem a byl zveřejněn 
v informačním systému fakulty, neměl nikdo z přítomných připomínky ani návrhy na doplnění. 
 
Předseda AS FLKŘ poté uvedl, že Dr. Konečný požádal, aby nebyl uváděn v zápisech z jednání AS FLKŘ 
jako stálý účastník zasedání AS FLKŘ, tato povinnost nevyplývá z žádného předpisu. Dr. Strohmandl na 
základě této žádosti navrhnul, aby ředitelé ústavů nebyli jako další stálí účastníci jednání uváděni 
v zápisech, v tomto smyslu bude opraven i zápis z jednání dne 24. 1. 2022. 
Proti tomuto návrhu neměl nikdo ze členů AS FLKŘ námitky. 
 
 
Návrh usnesení č. 194/1 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání dne 24. 1. 2022 ve znění, zveřejněném v informačním systému fakulty, 
s vypuštěním ředitelů ústavů jako stálých účastníků jednání.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 194/1 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání dne 24. 1. 2022 ve znění, zveřejněném v informačním systému fakulty, 
s vypuštěním ředitelů ústavů jako stálých účastníků jednání.“ 
 
 
 
 
Bod 3) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
Předseda AS FLKŘ Dr. Strohmandl konstatoval, že na minulém jednání byl schválen předběžný program 
zasedání s dodatkem, že v případě potřeby bude program rozšířen. 
Dr. Strohmandl uvedl, že navrhuje vložit do programu další bod, a to „Informace o průběhu voleb do AS 
UTB (předseda volební komise)“ s tím, že bod bude zařazen jako čtvrtý do programu jednání a fakticky 
bude projednán po příchodu Dr. Snopka – předsedy volební komise – na jednání (poté, co ukončí výuku). 
Další návrhy na úpravu nebo doplnění programu nebyly vzneseny. 
 
Návrh usnesení č. 194/2 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání dne 21. 2. 2022 v níže uvedením znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 24. 01. 2022 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace o průběhu voleb do AS UTB (předseda volební komise). 
5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
7. Projednání a schválení „Plánu realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti 

FLKŘ UTB 21+ pro rok 2022. 
8. Projednání základní informace o čerpání rozpočtu FLKŘ za rok 2021. 
9. Projednání provizorního plánu rozpočtu FLKŘ na rok 2022. 
10. Projednání Organizační směrnice pro volby děkana FLKŘ na volební období 2022-2026. 
11. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 14. 3. 2022 
12. Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 

 
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 194/2 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání dne 24. 1. 2022 v níže uvedením znění: 
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1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 24. 01. 2022 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace o průběhu voleb do AS UTB (předseda volební komise). 
5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
7. Projednání a schválení „Plánu realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti 

FLKŘ UTB 21+ pro rok 2022. 
8. Projednání základní informace o čerpání rozpočtu FLKŘ za rok 2021. 
9. Projednání provizorního plánu rozpočtu FLKŘ na rok 2022. 
10. Projednání Organizační směrnice pro volby děkana FLKŘ na volební období 2022-2026. 
11. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 14. 3. 2022 
12. Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 

 
 
 
Bod 5) Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

- Minulý týden proběhly volby do AS UTB, elektronickou formou, práce komise byla odvedena 
kvalitně, všichni členové akademické obce byli o skutečnostech k volbám včas informováni a 
obdrželi příslušné pokyny. Předseda AS FLKŘ poděkoval volební komisi za práci. 

- 22. 2. se bude konat zasedání AS UTB, poslední v současném funkčním období. Nově zvolený AS 
UTB bude mít důležitý úkol, bude volit nového rektora UTB.  

- Minulé jednání AS UTB se konalo 1. 2. 2022, kromě standardních informací kvestor UTB uvedl, že 
univerzita obdržela v rámci rozpočtového provizoria 1/12 finančních prostředků, je nutné, aby 
fakulty tuto skutečnost reflektovaly a výdaje nepřekračovaly. 

- Dále byly poskytnuty informace o schvalování projektů a o průběhu kontroly NAÚ. 
 

Dr. Trojan v odpovědi na dotaz na stav přípravy akreditace bc SP Environmentální bezpečnost uvedl, že 
je ve finální fázi kompletace smluv s praxí, které jsou nedílnou součástí akreditačního spisu, za oblast Věd 
o Zemi jsou kompletní, čeká se na podpis spolupráce se Zlínským krajem.  
 

 
 
Bod 6) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., proděkan pro pedagogickou činnost 

- Běží letní semestr akademického roku, na základě podnětů studentů probíhají drobné úpravy 
v rozvrhu. 

- Doc. Lošek upozornil na vazbu našich studijních programů na bezpečnostní prostředí a nutnost 
pracovat s aktuálními informacemi v souvislosti s vývojem bezpečnostní situace, aktualizovat 
obsah jednotlivých předmětů. 
 

Na dotaz Dr. Strohmandla, zda byly provedeny po začátku semestru nějaké změny v rozvrhu; doc. Lošek 
odpověděl, že ano – na základě podnětů studentů, požadavkům bylo vyhověno. 
 
 
Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., proděkan pro vnější vztahy a CŽV 

- Uskutečnil se Gaudeamus Praha, tento veletrh je navštěvován spíše studenty z Čech, o UTB je zde 
tradičně menší zájem než na Gaudeamu v Brně, nicméně zájemci o studium byli převážně ze 
Středních Čech a Libereckého kraje 

- Prezenční i kombinovanou formou se dne 3. 2.  uskutečnil Den otevřených dveří, prezenční formy 
se zúčastnilo cca 120 zájemců. Na sociálních sítích sledovalo DOD přes 1000 zájemců. Na přípravě 
a realizaci participovaly všechny ústavy.  

- Nabídka Job centra pro studenty – pracovní diagnostika, profesní rozvoj, tato služba je pro studenty 
zpoplatněna minimálním poplatkem. 

- V dubnu fakulta připravuje setkání studentů se zástupci veřejné sféry (mini business day), 
předmětem setkání budou možnosti zaměstnání ve veřejné sféře a požadavky na uchazeče.  
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Dotaz Dr. Strohmandl upozornil, že studenti by měli být o připravovaných aktivitách informováni 
v dostatečném předstihu. 

 
Ing. Alena Procházková, tajemnice fakulty 

- 11. 2. se uskutečnila schůzka zástupců fakulty s panem Hrabcem ohledně stravování. Byly 
projednávány připomínky k čistotě nádobí – je objednaná nová myčka. Dále bylo panem Hrabcem 
přislíbeno každý den jedno jídlo typu fast food, rozšíření nabídky salátů, teplá zelenina, jako třetí 
studený nápoj voda s mátou nebo citronem. Dále bylo přislíbeno, že bude okamžitě instalována 
čistička vzduchu. Bylo konstatováno, že letos se uskuteční investice do vybavení ve výši cca 3 
miliony. Pan Hrabec je přístupný jednání, uvítal by ale konkrétní podněty. 

- 19. 2. skončilo samotestování zaměstnanců, UTB bude žádat zdravotní pojišťovny proplacení testů. 
- Byl ukončen sběr softwarových požadavků pro rok 2022. 
- Od 1. 2. 2022 odebírá UTB elektrickou energii od ČEZu. 

 
Dr. Strohmandl připomenul, že na minulém jednání AS FLKŘ byl předložen rozpočet marketingových aktivit 
FLKŘ na tento rok a dotázal se tajemnice fakulty, jestli se s tímto rozpočtem počítá v rozpočtu fakulty. Ing. 
Procházková odpověděla, že ano, rozpočet je dobře zpracovaný, v praxi se většinou tyto prostředky 
nedočerpají. Dr. Tomaštík doplnil, že v rozpočtu jsou uvedeny ceníkové ceny, v praxi jsou pak většinou 
dojednány ceny nižší nebo se využijí aktuální výhodné nabídky prezentace fakulty.  
Dr. Strohmandl uvedl, že by bylo vhodné zvážit snížení marketingových aktivit na Slovensku (vzhledem 
k malému počtu slovenských studentů) a dále že by stálo za zvážení – vzhledem k finanční situaci fakulty 
– marketingové aktivity navýšit jako celek. 
 
Na jednání se dostavil Dr. Snopek, předseda AS FLKŘ tedy navrhnul vrátit se k bodu 4) schváleného 
programu jednání. 

 
 

Bod 4) Informace o průběhu voleb do AS UTB (předseda volební komise). 
Dr. Snopek jako předseda obvodní volební komise FLKŘ pro volby do AS UTB seznámil přítomné 
s průběhem a výsledky voleb, protokol o průběhu voleb je zveřejněn na úřední desce a v informačním 
systému fakulty. Voleb se zúčastnilo 97,56 % oprávněných voličů ve volebním obvodu akademických 
pracovníků a 12,21 % ve volebním obvodu studentů. Účast studentů byla nižší než při volbách 
uskutečňovaných prezenční formou, a to i přes neustálou propagaci a prezentaci voleb. Nicméně z hlediska 
účasti FLKŘ mezi ostatními fakultami UTB nevybočuje. 
 
K účasti studentů ve volbách proběhla mezi členy AS FLKŘ diskuze, byl vznesen i dotaz, proč nebylo 
představování kandidátů. 
 

 
Bod 7) Projednání a schválení „Plánu realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti 
FLKŘ UTB 21+ pro rok 2022“. 
Dr. Trojan jako předseda Legislativní komise AS FLKŘ uvedl, že komise v plném počtu zasedala 2. 2. 2022, 
se shromážděných připomínek akceptovala 10 jako relevantní a ty doporučila k vypořádání. 
Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FLKŘ UTB 21+ pro rok 2022 byl na 
základě zápisu z jednání LK AS FLKŘ doplněn, upravený dokument byl zaslán všech členům AS FLKŘ dne 
17. 2. 2022. 
Legislativní komise doporučuje dokument se zapracovanými připomínkami ke schválení.  
 
 
Návrh usnesení č. 194/3 
„AS FLKŘ schvaluje Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FLKŘ UTB 21+ pro 
rok 2022 ve znění po zapracování připomínek Legislativní komise AS FLKŘ ze dne 17. 2. 2022.“  
 
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
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Usnesení č. 194/3 
„AS FLKŘ schvaluje Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FLKŘ UTB 21+ pro 
rok 2022 ve znění po zapracování připomínek Legislativní komise AS FLKŘ ze dne 17. 2. 2022.“  
 
 
 
Bod 8) Projednání základní informace o čerpání rozpočtu FLKŘ za rok 2021. 
Tajemnice fakulty představila předložený dokument a stručně komentovala některé položky (dotace města, 
stipendia, mezifakultní výuku apod.), uvedla, že data jsou k 8. 1. 2022, ještě může dojít k dílčím úpravám. 
Úspora fakulty za rok 2022 je 11 126 tis. Kč. 
 
Dr. Strohmandl požádal o prověření, jakým způsobem je vyúčtovávána (započítávána) výuka akademických 
pracovníků FLKŘ, kteří vyučují na jiných fakultách (např. FaME, FAI).  
 
Další připomínky a dotazy nebyly vzneseny, AS FLKŘ vzal tuto zprávu na vědomí. 
 
 
 
Bod 9) Projednání provizorního plánu rozpočtu FLKŘ na rok 2022. 
Ing. Procházková představila předložený dokument, zrekapitulovala důvody obecně nepříznivé ekonomické 
situace. Uvedla, že UTB obdržela zálohu na 1 měsíc. 
 
Dotazy a připomínky k dokumentu nebyly vzneseny, Dr. Strohmandl požádal, aby materiál projednala 
Ekonomická komise AS FLKŘ. 
 
Předseda EK AS FLKŘ spolu s přítomnými členy stanovili termín jednání EK AS FLKŘ na 7. 3. 2022 na 
13:30 hod.   
 
 

Bod 10) Projednání Organizační směrnice pro volby děkana FLKŘ na volební období 2022-2026. 
Dr. Strohmandl zdůvodnil volbu termínu voleb ještě v tomto akademickém roce, dokument vyhlašující volby 
děkana FLKŘ obdrželi členové AS FLKŘ spolu s pozvánkou na jednání. 
 
K dokumentu nebyly vzneseny dotazy ani připomínky, AS FLKŘ jej tichým souhlasem předal k projednání 
Legislativní komis AS FLKŘ. 
 
Legislativní komise se dohodla na termínu jednání 25. 2. 2022 ve 13:30 hodin, připomínky k dokumentu je 
možné zaslat do pátku 25. 5. do 10:00 hodin předsedovi komise a předkladateli (Dr. Strohmandl). 
 
 
 
Bod 11) Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 14. 3. 2022 
Dr. Strohmandl předložil návrh programu jednání 14. 3. 2022 ve znění, uvedeném v návrhu usnesení. 
K tomuto návrhu nebyly vzneseny podněty a připomínky. 
 
Návrh usnesení č. 194/4 
„AS FLKŘ schvaluje návrh programu jednání dne 14. 3. 2022 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ).  

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 21. 02. 2022 (předseda AS FLKŘ).  

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ).  

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ).  

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty.  

6. Schválení dokumentu „Vyhlášení volby kandidáta na jmenování děkanem FLKŘ UTB ve Zlíně“ 

na volební období 2022-2026.“ 
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7. Projednání Výroční zprávy o činnosti FLKŘ za rok 2021. 

8. Projednání pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2022. 

9. Projednání Zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2021. 

10. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 4. 4. 2022. 

11. Různé. 

 
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 194/4 
„AS FLKŘ schvaluje návrh programu jednání dne 14. 3. 2022 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ).  

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 21. 02. 2022 (předseda AS FLKŘ).  

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ).  

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ).  

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty.  

6. Schválení dokumentu „Vyhlášení volby kandidáta na jmenování děkanem FLKŘ UTB ve Zlíně“ 

na volební období 2022-2026.“ 

7. Projednání Výroční zprávy o činnosti FLKŘ za rok 2021. 

8. Projednání pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2022. 

9. Projednání Zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2021. 

10. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 4. 4. 2022. 

11. Různé. 

 
 
 
Bod 12) Různé 

- Dr. Rak požádal, zda by z důvodu udržitelnosti a ekologického chování nemohly být nápoje na 
jednání podávány ve skleněných nádobách, snížilo by se tak množství plastového odpadu. 

- 1. března přijede na fakultu v rámci programu ERASMUS 1 student z rumunské Oradey, Dr. Trojan 
požádal zástupce studentské části AS FLKŘ, zda by se jej nemohli za studenty ujmout a být mu 
nápomocni při pobytu na fakultě a v Uherském Hradišti. 

- Byla vznesena připomínka na nekorektní zobrazování rozvrhu v aplikaci Moje UTB, který nefunguje 
v rámci rozvrhových kroužků, bude připomínkováno na zasedání AS UTB. 

- Dr. Strohmandl uvedl, že v rámci sítě CEEPUS navštíví fakultu dva studenti logistických oborů, a 
to z Polska a Černé Hory. 
 

 
V 14:30  předseda AS poděkoval všem za účast, přípravu na jednání a podnětné připomínky a jednání 
ukončil. 
 
 
 
 

Zapsala:            Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ 


